
 

 

 

Artikel 37 vragen GroenLinks naar aanleiding van de sloop op de Gulperberg. 

 

Het kan niemand ontgaan zijn: de oude overblijfselen van het Panoramahotel op de Gulperberg 

worden gesloopt. 

Via persberichten en ook door een door onze wethouder nog extra verspreid bericht in de regionale 

pers worden wij op de hoogte gehouden. 

Toch leidt een en ander tot vragen omtrent de financiering, vandaar deze art 37 vragen waar wij 

graag een antwoord op zouden zien: 

 

1 Voor de aankoop van het perceel heeft onze raad tweemaal uitdrukkelijk in de buidel getast: 

éénmaal met 200.000 euro en daarna toen de provincie niet bereid bleek mee te betalen nogmaals 

met 300.000 euro. Nu lezen wij in het door de wethouder geaccordeerd, want verspreid stuk dat de 

provincie mee heeft betaald aan de aankoop van het perceel. Klopt dit en zo ja, hoeveel heeft de 

provincie bijgedragen? 

 

2 Bij de laatste begroting heeft de raad een bedrag gereserveerd van 200.000 euro voor de sloop en 

herinrichting van het betreffende terrein; de totale kosten waren begroot op 450.000 euro waarbij 

ons verzekerd werd dat de provincie de ontbrekende 250.000 voor haar rekening zou nemen. 

Als GroenLinks hebben wij toen aangegeven dat dat wat ons betrof veel te veel geld was voor zo’n 

postzegel en dat het voor de helft ook gemakkelijk moest kunnen. Onlangs kregen wij gelijk toen wij 

het bericht kregen dat de aanbesteding iets meer dan 2 ton bedroeg. 

Wat betekent dit voor (het recht op ) de subsidie van de provincie? 

Wat gebeurt er met het resterende bedrag als wij de toegekende provincie subsidie mogen 

behouden? 


